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Pani Ewa Kopacz 

Jestem wieloletnim działkowcem z zaniepokojeniem obserwuję sytuację 

związaną z ogrodami działkowymi. Obawiam się o przyszłość naszej działki i 

chciałbym spokojnie móc dalej ją uprawiać . Znam obywatelski projekt ustawy 

proszę Panią Marszałek o jak najszybsze skierowanie projektu pod obrady 

sejmu , abyśmy mogli spokojnie zajmować się działką . 


